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BROI.0012.3.11.2019 

 

 

Protokół nr 11/19 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

Rady Powiatu we Włocławku  

 z dnia 19 grudnia 2019  roku 

 

 

1. Otwarcie obrad Komisji. 

 

W dniu 19 grudnia 2019  roku o godzinie 11:10 Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury  

 i Sportu Pan Karol Matusiak dokonał otwarcia obrad Komisji, powitał wszystkich członków 

Komisji i zaproszonych gości w osobach: Pani Agaty Wojtkowskiej – członka Zarządu Powiatu we 

Włocławku, Pana Artura Płoszaja – Podinspektora ds. realizacji inwestycji w Wydziale 

Budownictwa oraz Pana Jana Stockiego - Podinspektora w Wydziale Edukacji i Spraw 

Społecznych.  

  

2. Stwierdzenie quorum.  

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach uczestniczą 4 

osoby, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane quorum, zatem 

obrady są prawomocne. 

 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 

Edukacji, Kultury i Sportu członkowie komisji otrzymali porządek obrad. 

Przewodniczący Komisji odczytał treść porządku obrad: 

 
Porządek obrad:  

1. Otwarcie obrad Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu nr 10/19 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

z dnia 26 listopada 2019 r.  

5. Informacja dot. Realizacji zadania „Termomodernizacja budynku szkoły – Zespół Szkół 

w Lubrańcu”.  

6. Informacja o bieżących i planowanych inwestycjach i remontach w szkołach. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są inne propozycje do porządku obrad?  

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za przyjęciem  

porządku obrad i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

za - 4 

przeciw-0 

wstrzymało się-0 
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Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

przyjęła porządek obrad składający się z 8 punktów.  

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

4. Przyjęcie protokołu nr 10/19 z posiedzenia komisji Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 

26 listopada 2019 r. 

 

Przewodniczący Komisji  poinformował członków Komisji, że z ostatniego posiedzenia komisji 

został sporządzony protokół, który był do wglądu w Biurze Rady i Ochrony Informacji. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie Komisji mają uwagi do protokołu nr 10/19 z dnia 

26 listopada 2019 r.? Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem 

protokołu nr 10/19 i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-4 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

przyjęła protokół nr 10/19  z posiedzenia Komisja Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 26 listopada 

2019 r.  

 

 

5. Informacja dot. Realizacji zadania „Termomodernizacja budynku szkoły – Zespół 

Szkół w Lubrańcu”.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował członków Komisji, że wraz z zawiadomieniem otrzymali 

Informację dot. Realizacji zadania „Termomodernizacja budynku szkoły – Zespół Szkół  

w Lubrańcu. Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję.  

Przewodniczący Komisji zadał pytanie dotyczące roszczeń finansowych na kwotę 68 000 zł na 

roboty dodatkowe po wykonaniu inwestycji polegającej na termomodernizacji budynku szkoły  

o które wystąpił syndyk masy upadłościowej firmy, która wykonywała to zadanie. Przewodniczący 

Komisji zapytał, na jakim etapie ta sprawa się znajduje?  

Pan Artur Płoszaj – Podinspektor ds. realizacji inwestycji odpowiedział, że jeśli chodzi  

o roszczenia syndyka zostało złożone pismo przez syndyka zmierzające do zawarcia ugody wpłaty 

tej wierzytelności. Jeśli chodzi o kwotę 68 092 zł powstałej w związku z realizacją zadania 

„Termomodernizacja budynku szkoły” wykonawca wystąpił pół roku po wykonaniu inwestycji 

stwierdzając, że były różnice między wielkościami ujętymi w kosztorysie przyjętymi do realizacji 

zadania, a rzeczywistymi pomiarami wykonanymi na budowie. Starosta Włocławski wielokrotnie 

odpowiedział na piśmie, że nie uznaje tych roszczeń wykonawcy z racji tego, że wykonawca złożył 

bardzo niską ofertę do wykonania tej inwestycji. Była to rażąca niska cena. Występowano do 

wykonawcy z zapytaniem, aby sprawdził inwestycje, czy przygotował się do tego, czy za taką 

kwotę wykona to zadanie. Występowano do wykonawcy  z zapytaniem, czy sprawdził inwestycję, 

czy przygotował się do tego, że za daną kwotę wykona to zadanie. Wykonawca pismem 

odpowiedział, że tak. Umowa jest ryczałtowa. Nie można było dokonać zmiany  tej umowy. 

Uznano te roszczenia wykonawcy za bezpodstawne. Na dzień dzisiejszy radca prawny, który 

prowadzi te spraw otrzymał pismo od syndyka w sprawie ugody. Na jakim etapie to jest w tej 

chwili to trzeba byłoby zapytać radcę prawnego, ponieważ podinspektor nie ma takiej wiedzy. Jeśli 

chodzi o remont budynku, to po zakończeniu tej inwestycji przy odbiorze końcowym stwierdzono, 

że na wykonanych robotach występują usterki i wady m.in.:. dotyczące tynku mozaiki 

(w niektórych miejscach pojawiły się pęknięcia). Inspektor nadzoru zadania zrobił kosztorys po 

stwierdzeniu usterek. Wycenił te roboty usterkowe na kwotę 66 363 zł i  po odbiorze usterkowym 

zawarto ugodę,  że w okresie danym dla wykonawcy i korzystnym  dla powiatu (Poprawki w roku 

szkolnym nie byłyby możliwe do wykonania i wykonawca zobowiązał się  do ich wykonania  
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w okresie wakacyjnym następnego roku (tj.2018)r i jeśli poprawki zostaną odebrane to wówczas ta 

kwota zostanie uwolniona, która została utrzymana. W międzyczasie firma wykonująca zadnie 

ogłosiła upadłość i kwota która byłą na te usterki zaplanowana została w budżecie powiatu 

włocławskiego, którą syndyk przyjął jako wierzytelność do oddania wykonawcy. To nie ma 

podstawy, bo jak można oddać pieniądze za roboty, które nie zostały wykonane. Na dzień 

dzisiejszy w tym samym piśmie, w którym syndyk wystąpił o 68 000 zł również wystąpił o kwotę 

66 000 zł. Na jakim etapie jest postępowanie sądowe to powinien się wypowiedzieć mecenas.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czemu do tej inwestycji było tyle umów na prace dodatkowe 

oprócz umowy zawartej z głównym wykonawcą, które automatycznie podnosiły koszt całej 

inwestycji.  

Pan Artur Płoszaj – Podinspektor ds. realizacji inwestycji odpowiedział, że nie ma takiej 

wiedzy, ponieważ był odpowiedzialny proces realizacji inwestycji natomiast za umowy i roszczenia 

z tytułu wynikających umów odpowiadał Wydział Inwestycji i Rozwoju, Naczelnik Wydziału oraz 

Zarząd Powiatu we Włocławku.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są jakieś uwagi do przedłożonej informacji? Wobec braku 

uwag  Przewodniczący Komisji stwierdził, że Informacja dot. Realizacji zadania 

„Termomodernizacja budynku szkoły – Zespół Szkół w Lubrańcu” została przyjęta. 

Informacja dot. Realizacji zadania „Termomodernizacja budynku szkoły – Zespół Szkół  

w Lubrańcu” stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

 

6. Informacja o bieżących i planowanych inwestycjach i remontach w szkołach. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował członków Komisji, że wraz  zawiadomieniem otrzymali 

Informację o bieżących i planowanych inwestycjach i remontach w szkołach. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do przedłożonej informacji? 

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji stwierdził, że Informacja o bieżących i planowanych 

inwestycjach i remontach w szkołach została przyjęta.  

Informacja o bieżących i planowanych inwestycjach i remontach w szkołach stanowi załącznik nr 4 

do niniejszego protokołu.  

 

7. Sprawy różne 

 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają jakieś sprawy lub wnioski, które 

należałoby podnieść w tym punkcie? 

 

8. Zakończenie obrad. 

Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu w dniu 19 

grudnia 2019 roku o godzinie 11:20 dokonał zamknięcia obrad Komisji.     

                                                                                          

                                                                        

                                                                                                           Przewodniczący Komisji   

                                                                                                      Edukacji, Kultury i Sportu 

                                                                                                     

                                 Karol Matusiak  

 

 

 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 

 

Marta Grzegórska………………………….. 


